
Protokół Nr 50/13 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

z dnia 3.12.2013 r., godz. 9.00 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Janusz Piłat, stwierdzając na podstawie listy 

obecności quorum. Nieobecny na posiedzeniu radny Andrzej Kościukiewicz. Spóźnienie 

zapowiedział radny Waldemar Witkowski. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku obrad. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku obrad. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 29.11.2013 r. 

4. Analiza przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 2014 rok i wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

5. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu celem przekazania jej do komisji RGiB. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy.  

8. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. 

9. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 

29.11.2013 r. 

 

Protokół zostanie przyjęty na następnym posiedzeniu komisji.  

 

4. Analiza przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 2014 rok                   

i wieloletniej prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

 

Komisja przy udziale Burmistrza i Pani Kierownik RBiF Joanny Różyckiej przystąpiła do 

kontynuowania analizy projektu budżetu Gminy na 2014 rok.  

Pani Różycka poinformowała, że po spotkaniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z 

dyrektorami placówek oświatowych padła informacja ze SP2, że kwoty na poszczególne 

zadania zostały specjalnie wyzerowane, gdyż Pani Dyrektor uważała, że Burmistrz mimo to 

zabezpieczy środki. 

----------------przyszedł radny Waldemar Witkowski, 

  Stan 5 radnych obecnych na posiedzeniu----------- 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych po analizie wydatków szkół stwierdziła, że 

największy dochód uzyskuje Szkoła Podstawowa Nr 1 w Międzyzdrojach a największe 

wydatki są ponoszone na Szkołę Podstawową Nr 2 w Wapnicy. 

Komisja zajęła się tematem hali sportowej i związanych z nią wydatków. Odpowiedzi udzielił 

Kierownik ITI Tadeusz Konopacki, który wyjaśnił, że na przyszły rok nie planuje się 

wydatków na halę. Ekspertyzy potwierdzają, że budynek nie zagraża niebezpieczeństwu i 

można go użytkować. Wykonawca ma naprawić tylko kilka usterek w ramach gwarancji, 

więc gmina nie ponosi dodatkowych kosztów.  



 Kontynuując analizę budżetu Komisja stwierdza, że została obcięta dotacja dla OPS.  

Pani Różycka dodała, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zastanawia się nad 

wycięciem zadania szczepień HPV dla nowego rocznika.  

 

----------------przyszła radna Dorota Sielewicz, 

  Stan 6 radnych obecnych na posiedzeniu----------- 

 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że będzie trzeba zabezpieczyć kwotę 20 tys. zł dla Gimnazjum 

na malowanie ścian. Sprawa była omawiana z Panią Dyrektor Gimnazjum. Jest to konieczny 

wydatek. W temacie obcięcia dotacji dla OPS Burmistrz wyjaśnił, że w ciągu roku ta dotacja 

z budżetu państwa jest zwiększana, więc nie ma się czym martwić.  

Komisja wraz z Burmistrzem omówiła temat stawki śmieciowej. Organ wykonawczy będzie 

starał się jej nie zwiększać bo uważa, że obecna jest wystarczająca. Po ogłoszeniu przetargu 

będzie wiadomo jakie kwoty zaproponują podmioty. Kiedy będą przewyższały możliwości 

budżetowe, przetarg zostanie unieważniony, a zadanie zostanie przekazane do ZOŚ. Na 

pytanie radnej Doroty Sielewicz, dlaczego zmniejszono środki o 20% Bibliotece i MDK 

Burmistrz wyjaśnił, że jedyne cięcia, jakie mogą być poczynione to wydatki związane z 

kulturą. Należy pamiętać, że na wszystkie działy starano się ucinać kwotę 20%.  

 Komisja SKiS poruszyła temat środków na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami. Po 

rozmowie z pracownikami komisja uważa, że brakuje 10 tys. zł, aby można było wykonać to 

zadanie. Burmistrz powiedział, że kiedy zabraknie środków na to zadanie, a będzie 

konieczność sterylizacji większej ilości kotów, wróci się do tematu.  

 W posiedzeniu uczestniczyła Kierownik OPS Elżbieta Jakubiak. Komisja zwróciła 

uwagę na zwiększenie z ,,kapslowego” kwoty 30 tys. zł na zadanie z zakresu profilaktyki   

Ad vocem Pani Kierownik wyjaśniła, że dużo organizacji zwraca się do OPS z prośbą o 

pomoc m.in. na prowadzenie zajęć profilaktycznych. MDK zwracał się o przyznanie z 

kasplowego środków, także w ich budżecie jest odpowiedni paragraf na zakup różnych 

artykułów i sprzętu.  

Burmistrz poprał stanowisko komisji i wnosi o zabezpieczenie kwoty 30 tys. zł na pomoc w 

prowadzeniu zajęć i zakup sprzętu w MDK.  

------------------wyszedł Janusz Piłat i Piotr 

Nogala, stan radnych 4 osoby---------------------- 

  

Prowadzenie Komisji objął Wiceprzewodniczący Mateusz Bobek, który zaproponował, aby 

komisja zajęła się analizą dochodów. 300 tys. zł. powinien przekazać ZWiK jako dywidendę. 

Użytkowanie wieczyste jest na ubiegłorocznym poziomie. Dzierżawy zwiększyły się o 100 

tys. Wprowadza się dochód 220 tys. na promocję Mariny w roku 2014. Zmniejszył się dochód 

z tytułu podatku od nieruchomości,  gdyż Urząd Morski nie będzie już płacić podatku w 

kwocie 7 mln. zł. Zwiększono dotację celową w kwocie 58,700 tys. zł. Opłata targowa została 

zwiększona o kwotę 100 tys. zł.  

 

5. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu celem przekazania jej do komisji 

RGiB. 

 

Komisja nie wypracowała opinii w temacie projektu budżetu. Opinia zostanie wypracowana 

na posiedzeniu w dniu 7.12.2013, po spotkaniu z Dyrektorem MDK i pracownikiem Referatu 

Promocji i Współpracy z Zagranicą Panią Joanną Ścigałą.  

 

 

 



6. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku z dnia 18.11.2013 r. o umorzenie 

wierzytelności. 

 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem z dnia 18.11.2013r. w sprawie umorzenia 

wierzytelności z tytułu zwrotu udzielonej bonifikaty przy przekształceniu prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności w wysokości 7 757,2 zł., zajęła 

negatywne stanowisko w sprawie umorzenia wierzytelności 4 głosami przeciwko. 

 

7. Zapytania i wolne wnioski. (brak) 

8. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy. (brak) 

9. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. (brak) 

10. Zakończenie posiedzenia . 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący zamknął obrady 

komisji. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


